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Observatør: 
 
 
 
Forfall:  Iuliana Johansen,  
Representant fra BHT, Representant fra 
EA-nedre; Lasse Kolstad 
 
 
 
 

  
 
05-17 Godkjenning av møteinnkalling og agenda 
 Kommentar: En sak meldt under eventuelt 
 Vedtak: Godkjent 
 
06-17 Orienteringssaker 

a) Referat fra forrige møte (godkjent på sirkulasjon, referat vedlagt). 
b) Avviksrapportering: 

1. Trykkfeil på ventilasjon i Gydas vei; avvik lukket. 
2. Stopp i ventilasjonen i Gydas vei; avvik lukket. 
3. Radioaktiv kilde ECD-detektor; tiltak utført, avvik lukket. 
4. Røyking i bakgården FAI; under behandling. Kommentar:  tiltak om å henge opp 

skilt med Røyking forbudt er under arbeid. 
5. Manglende registrering av radioaktiv kilde; under behandling, venter på nytt 

elektronisk meldesystem. 
6. Tyveri på reise; under behandling. Kommentar:  tiltak kan være å innføre elektronisk 

journalbok, god informasjon om prosedyre for reise er gitt og godt kjent blant ansatte 
på instituttet. 

c) Ryddedag på instituttet tirsdag 23.mai. Kommentar:  flere kontainere er bestilt fra 
mandag 22.mai. Kast det som ikke har blitt brukt i løpet av de siste 5 år. 

d) Ledelsens gjennomgåelse; se vedlegg. 
e) ARK 2017 skal gjennomføres høsten 2017. Kommentar:  Info er gitt på allmøte, 

oppstartsmøte med ass. fakultetsdirektør, leder for ARK fra EBHT, instituttleder, 
kontorsjef og vernetjenesten er gjennomført, det er foretatt noen endringer i selve 
undersøkelsen blant annet om at det er nå mulig å ta en pause i selve gjennomføringen av 
undersøkelsen og det er mulig å svare «ikke aktuelt», mer og grundig informasjon til 
ansatte kommer før ARK 2017 igangsettes. 
 

 
07-17 Oppussing emerituskontor 4.etg farmasibygget 
 Kommentar: Instituttet har ved flere anledninger meldt inn behov for oppussing av kontor til 

emeriti i 4. etg i Farmasibygningen. Behovet anses nå som akutt i med tanke på arbeidsmiljø. 
Instituttet kan dekke kostnadene, men har behov for at EA står for arbeidet. 



 Vedtak: LAMU ber instituttledelsen om å påse at emerituskontor i 4. etg blir pusset opp og 
møblert snarest mulig. LAMU understreker viktigheten av at dette utføres av 
arbeidsmiljøhensyn. 

 
08-17 Tiltaksplan HMS 2017 
 Vedtak: Godkjent 
 
09-17 Tema for vernerunde 2017 
 Vedtak: Temaer på vernerunden blir hygiene og godkjent HMS-opplæring blant de ansatte. Dato 

for vernerundene er satt til: 09.-11.oktober, og nærmere tidsplan blir satt senere. Innkalling 
sendes til Morten Johansen og Lasse Kolstad i EA. 

 
10-17 Merking av kjemikalier i hht CLP 
 Kommentar: Alle lagrede kjemikalier skal merkes i hht CLP. Instituttet er interessert i å 

koordinere innkjøp av nødvendige etiketteskrivere. Camilla vil ta opp problemstillingen på MN-
LAMU 24.mai.  

 
11-17 Hjertestarter 
 Kommentar: Skal vi ha hjertestarter på instituttet? Camilla skal innhente informasjon og en 

oversikt over hvor andre steder på UiO det finnes hjertestarter. Viktig ved en eventuell 
anskaffelse; må ha opplæring og oppfriskning i bruk ofte (2 ganger pr. år). Det ble påpekt at alle 
ansatte får tilbud om førstehjelpskurs som blir arrangert to ganger i året, og ansatte som jobber 
med farlig arbeid må gjenta opplæring hvert 5.år. Camilla vil ta opp problemstillingen vedr 
hjertestarter på MN-LAMU 24.mai. 

 
12-17  Romfordeling Gydas vei 
 Kommentar: Det er mangel på kontorplasser i Gydas vei etter blant annet flere nyansettelser, og 

det er behov for å omregulere disponible rom. Noen kontorplasser vil bli rokert og noe ekstra 
utstyr skal kjøpes inn (blant annet utstyr til kjøkkenet). 

 Vedtak: Godkjent 
   
13-17  Eventuelt 

a) Valg av lokalt hovedverneombud, vikar for Iuliana.  
Solfrid kalte inn VO til valgmøte, men det var kun tre av ni som møtte og det ble ikke 
gjennomført valg. Ny innkallelse med nytt møtetidspunkt 24. mai er sendt ut.  
Vedtak: Hvis ikke verneombudene selv velger en vikar for ledende verneombud så vil 
instituttleder utpeke en. 

 
 
            CS 16.05.2017 


